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Geachte wethouder,

Tijdens de onlangs gehouden openbare vergadering van het Dorpsplatform Kamerik is uitgebreid stil gestaan 
bij de voorgenomen pilot voor het anders inzamelen van huisafval. Het onderwerp maakte emoties los bij de 
aanwezigen en, zoals u heeft gemerkt, liepen de gemoederen voor Kamerik hoog op.  In een vervolgens 
gehouden bestuursvergadering van het Dorpsplatform is besloten wat wij als platform over dit onderwerp ons 
schriftelijk tot raad en college zullen richten. Deze brief is daarvan het resultaat.

Het inzamelen van huisvuil kan verbeteren en plannen voor verbetering zijn begrijpelijk. Verminderen van 
restafval door betere scheiding van grondstoffen  is een doel, gepresenteerd in gemeentelijk plannen, waar de 
leden van het Dorpsplatform Kamerik achterstaan. Het heeft voordelen voor het milieu en het bespaart kosten. 
De pilot die is bedacht en onderdeel uit maakt van de gemeentelijke plannen kan op minder steun rekenen van 
het Dorpsplatform Kamerik. Een aantal aspecten van de pilot leidt er toe dat het draagvlak bij de Kamerikse 
gemeenschap niet optimaal is. Wij denken aan:

-          De pilot leidt tot een verschil in afvalinzameling in de dorpskern enerzijds en het landelijk gebied van 
Kamerik anderzijds. Moet de besparing die met ‘omgekeerd inzamelen’ gehaald kan worden alleen door 
de bewoners van de dorpskern worden gerealiseerd?

-          Er is veel informatie beschikbaar over beter gescheiden inzamelen. “Omgekeerd inzamelen” is zeker niet 
de enige oplossing. 

-          De pilot vraagt een relatief hoge investering voor het creëren van de ondergrondse containers en mede 
daardoor krijgt de pilot een karakter van onomkeerbaarheid.

-          De pilot duurt 6 maanden, een zo ingrijpende pilot moet alle seizoen beslaan (denk aan groenafval) en 
vereist veel informatie en voorlichting

-          Resultaten van de nulmeting zijn nog niet verstrekt

-          De pilot zoekt naar een oplossing voor een probleem dat nog niet eerder was gepresenteerd. Wel is 
bekend uit een in Woerden gehouden enquête dat het gescheiden ophalen van huisvuil met gebruik van 
mini containers (kliko’s) beter wordt gewaardeerd dan het gebruik van ondergrondse containers. In dat 
kader is ‘omgekeerd inzamelen’ een servicevermindering aan de inwoners.

-          Burgers laten lopen met restafval vereist enige gezondheid en vitaliteit. Voor bewoners van de Cope en 
de Berkenhof vragen we om concrete  toezeggingen om deze kwetsbare groep te ontzien.     
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Het Dorpsplatform Kamerik is graag bereid, zoals al eerder aangegeven, om te zoeken naar verbetering in het 
ophalen van huisvuil respectievelijk het inzamelen van grondstoffen. Wij denken dat er eenvoudiger 
oplossingen zijn die minder kosten. In alle gevallen is het naar onze mening noodzakelijk om een betere 
voorlichting te geven over wat gewenst en ongewenst is bij het aanbieden  van huisvuil. Met een verbeterde 
voorlichting is waarschijnlijk al veel te winnen. 

Wij zijn uit naar de reactie van het college op dit bericht.

Met vriendelijke groet,

K. de Wit C.F. Mees-Snepvangers
Voorzitter Secretaris


